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Prezydent Miasta Wloclawka

dr Marek Woitkowski

Szanowny Panie Prezydencie.

W imieniu mieszkanc6w osiedla ,,Poludnie" zwracam sig do stuzb podleglych Panu

Prezydentowi z pro5bq o dokonanie niezbgdnych cigi galgzi drzew zwisajqcych na chodnikiem

iiezdni4 w ci4gu ul. Kaliskiej

Na ul. Kaliskiej rosn4 bardzo ladne stare drzewa, niestety czgsi gatEzi niebezpiecznie zwisa

nad chodnikiem i ulic4. Kontrolowana wycinka zeschlych galgzi poprawilaby stan zdrowia

drzewa i zwigkszyla bezpieczeristwo dla pieszych i pojazd6w poruszaj4cych sig ul. Kalisk4.
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